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Fråga angående barngruppernas storlek i förskolan 

Skolverket har på uppdrag tagit fram riktmärken för barngruppernas storlek i förskolan. 
Detta för att säkra kvaliteten och ge pedagogerna en möjlighet att möta alla barn utifrån 
deras behov. Skolverkets riktmärken är 6-12 barn i grupper med 1-3-åringar, samt 9-15 barn 
i grupper med barn i 4-5 års åldern. 
 
De nya riktmärkena bygger på en sammantagen bedömning utifrån tillgängliga studier och 
forskning. Forskningen kan inte ange en direkt siffra för hur stor en barngrupp bör vara. 
Däremot finns det stöd i forskningen för att det ska vara olika riktmärken för yngre och äldre 
barn och att riktmärken bör bestå av ett spann. Studier visar att förskolepersonal i många fall 
upplever att barngrupperna är för stora och att det leder till att pedagogiken blir lidande. 
Studier visar också att barn som har gått i stora förskolegrupper oftare är inblandade i 
konflikter när de sedan går i skolan. Personaltäthet är viktigt men stora barngrupper är i sig 
ett problem, i synnerhet för de yngsta barnen. Stora barngrupper leder till att barnen tvingas 
ha relationer till för många andra barn och vuxna vilket påverkar tryggheten. 
 
I Malmö har vi sett att antalet barngrupper med många barn har ökat under senare år. 
Snittet i Malmö 2014 låg på 17.8 barn vilket är över rikssnittet (16.9). För de yngsta barnen 
är snittet i Malmö 14.4 barn per grupp mot 16.6 i riket. 
 
  
Min enkla fråga är: 

 Kommer du att ta initiativ till att förskoleförvaltningen i Malmö stad följer 
riktmärkena från Skolverket? 

 
 
 
Malmö den 14 februari 

 


